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Przez ostanie kilka lat miały w naszym mieście inwestycję związane z budową dróg rowerowych 
oraz przebudową podwórek, dróg i chodników. 
Wykonawcy w miejsce ściągniętej kostki betonowej wylewali asfalt lub kładli nową kostkę. 
Stąd moje pytania: 
- czy wykonawcy byli zobowiązani od oddania rozbieranej kostki dla Urzędu Miasta? 
- ile kostki betonowej z rozbieranych chodników i placów parkingowych posiada Urząd Miasta? 
- gdzie ta kostka jest składowana? 
W związku z powyższymi pytaniami wnioskuję o wykorzystanie tej kostki w mniej 
reprezentacyjnych częściach miasta takich jak parki lub alejki, lub o jej sprzedaż. 
Pieniądze uzyskane ze sprzedaży kostki można przeznaczyć na organizację imprez plenerowychi 
występów np. kabaretów, dla mieszkańców.
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